
Zápisnica 

Zasadnutie Rady SPZ RgO Kysúc dňa 17.4.2024 

 

K bodu 1) 

Zasadnutie otvoril predseda SPZ RgO Kysúc Ing. Riško, privítal prítomných delegátov. 

 

Program :   1. Otvorenie 

                    2. Návrh a schválenie programu 

                    3. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice   

                     4.  Správa o činnosti predstavenstva od posledného zasadnutia Rady RgO 

                      5.  Správa o finančnom hospodárení za rok 2023 a schválenie rozpočtu 

                      6.  Správa dozornej rady 

                     7.  Diskusia 

                     8. Návrh na uznesenie a schválenie uznesenia 

                      9. Záver  

      Program bol jednohlasne schválený. 

 

K bodu 2) 

Návrhová komisia: JUDr. Ján Macura, Ladislav Kozub 

Overovatelia zápisnice: Jozef Kučák, Mgr. Milan Svitek 

Hlasovanie: všetci prítomní za 

 

K bodu 3)  

Predseda RgO predložil správu o činnosti predstavenstva od posledného zasadnutia Rady 

RgO, informoval o činnosti jednotlivých komisií. 

Konštatoval, že úlohy uložené Radou RgO boli splnené. 

11/2023- Memoriál A. Riška-medzinárodná súťaž, dobrá úroveň 

2/2024- zasadnutie predstavenstva, príprava činností jednotlivých komisií pre r.2024 

3/2024- strelecký pretek na strelnici- Nominácia na ME 

Ďalej: 

- príprava osvetového podujatia- Poďakovanie Hubertovi, Živčáková, 12.10.2024 

- personálne obsadenie strelnice-administratíva- E. Rovňaniková 

- zveľaďovanie areálu strelnice, s minimálnymi nákladmi zo zdrojov RgO- sponzori 

- renovácia strelišťa bežiaci diviak 

- kamerový a zabezpečovací systém na strelnici-zvýšenie bezpečnosti 

- pripravované podujatia na strelnici v r.2024 

- nízke zastúpenie strelcov z organizácií v pôsobnosti RgO, motivačná podpora strelectva 

 

K bodu 4) 

Ing. Ďurec, predseda EK vyhodnotil plnenie rozpočtu za r.2023, odôvodnil odchýlky 

vzniknuté oproti plánu 

Konštatoval zlepšenie hospodárskeho výsledku oproti plánu. 



K bodu 5) 

K zasadnutiu dozornej rady informoval jej predseda Ing. Balát, správu dostali prítomní ako 

materiál pri prezencii. 

*Správa DR tvorí prílohu Zápisnice č. 1 

L. Kozub: navrhol doručenie správy DR spolu s pozvánkou na zasadnutie Rady RgO 

Ing. Balát: odôvodnil dostupnosť správy DR na zasadnutí vzhľadom na krátky čas na jej 

spracovanie 

 

K bodu 7) 

V diskusii vystúpili: 

Mgr. Andrea Ďurčanová: predstavila plánovanie v poľ. sezóne 2024/2025, informovala 

o celoslovenskej porade krajských pracovníkov, nevyhnutnosť riešenia enormných stavov 

raticovej zveri, prihliadnutie na vzniknuté škody zverou pri stanovovaní plánov chovu 

a lovu, kalkulačka na prepočet škôd zverou, zasadanie chovateľskej rady. 

Ing. Riško: rapídny nárast početnosti trofejí na chovateľskej prehliadke, pokles trofejovej 

kvality u jelenej zveri. Pri vysokej početnosti zveri by mala úmerne rásť aj jej trofejová 

kvalita. 

Ing. Janek: pokles trofejovej kvality, eliminácia škôd zverou - možnosť diferencovaného 

prístupu v závislosti od stavov zveri, návrh vyššieho odstrelu u všetkých vekových štruktúr 

a pohlaví. Danielia zver dosahuje dobrú trofejovú kvalitu. 

Ing. Riško: PS Zákopčie- spolupráca s Mend. univerzitou Brno, na základe rozborov trusu 

vyvinuté granule s liečivom a minerálmi-preliečenie zveri, podpora rastu parožia. Návrh 

prebratia danej metódy aj v iných PZ/PS. 

V. Trúchly: stavy raticovej zveri je nevyhnutné znížiť, z hľadiska lesníctva: „Ak chceme 

les, musíme dbať na udržiavanie stavov zveri“. Spolupráca lesníci-poľovníci. 

Ing. Riško: prednáška o chov. kritériách pred členskými schôdzami. Porada poľovných 

hospodárov- skvalitnenie úrovne hodnotenia trofejí, pri hodnotení dať príležitosť všetkým 

hodnotiteľským komisárom, včetne najmladších-osvojiť si proces a správne hodnotenie 

trofejí. 

D. Riško: pripravovaná výstava zhodov. Strečkovitosť-preliečenie, zlepšenie zdravotného 

stavu zveri, zistenie konkrétnych parazitov z trusu 

P. Šutý: osveta poľovníctva, na CHPT sú priestory k výstave trofejí častokrát nepostačujúce, 

návrh organizácie CHPT pre r.2025 Kys. Nové Mesto- dôstojné a priestranné miesto. 

V rámci CHPT pripraviť odborné prednášky. 

Jablunkov 25.5.2024 Chovatelská výstava s prezentáciou trofejí z Kysúc 

Živčáková 12.10.2024- medzinárodná svätohubertská omša, očakávaná vysoká 

návštevnosť 

Kalendár osvetových podujatí v rámci regiónu 

Príprava kaplnky na strelnici 

Úhyny zveri na cestách-potreba opravy poškodených pletív- eliminácia kolízií so zverou, 

zvýšenie bezpečnosti cestnej premávky 



Efektívnosť elektronickej knihy návštev 

22.4.2024- Deň Zeme- čistenie revírov-projekt SPK: „Čistý revír-čistá príroda“ 

 

Ing. Riško: nedostatok streleckých rozhodcov v rámci regiónu, zabezpečenie 

výcviku(školenia) nových rozhodcov a inštruktorov v 5/2024. Návrhy z radov svojich 

členov môžu podávať PZ/PS.   

L. Kozub: OPK prijala uznesenie na refundáciu nákladov za vyškolenie nových  rozhodcov 

a inštruktorov 

Ing. Riško: k členským poplatkom uviedol, že ich suma je stabilná od r.1990. Návrh 

zvýšenia daného poplatku o 10 €, činil by 20€/ročne- spolu s poplatkom za poistné je ročná 

suma 30€ 

L. Kozub: skonštatoval racionálnosť návrhu a efekt prínosu 

Ing. Ďurec: účinnosť poplatku bude od určeného termínu, nebude sa doplácať spätne 

Hlasovanie o zvýšení poplatku za členské a poistné na 30€/rok s účinnosťou od 1.5.2024: 

všetci prítomní za 

Ing. Riško: k diskusii o novom zákone o poľovníctve by mala OPK delegovať zástupcu 

s prehľadom problematiky 

K zveľadeniu areálu strelnice- bude zdrojom fin. prostriedkov. Priestory chaty po dlhom 

období vyžadujú renováciu, výsledkom bude lepšia možnosť prenájmu, doteraz 

zrenovovaná toaleta, výmena podlahy v podkroví. 

Vzhľadom na záujem o prenájom a využívanie  chaty na strelnici, potreba osadenia 

mobilnej kancelárie- zázemie pre personál, zabezpečenie manažmentu strelnice  

Ing. Ďurec: schválený rozpočet na r. 2024 je stratový vzhľadom na nižšiemu počtu príjmov 

za členské a poistné príspevky ( menší počet  poľov. lístkov s končiacou platnosťou) 

Ing. Janek: schvaľuje zakúpenie mobilného kontajnera, potreba zabezpečiť ponechanie 

výberu poplatkov za členské a poistné v kancelárii v Čadci 

Ing. Balát: stavebné povolenie k osadeniu 

Mgr. Kubošek: potreba daných priestorov, dobré riešenie situácie, keďže návrh výstavby 

Poľovného domu nebol v predošlom období schválený 

Hlasovanie za zakúpenie mobilnej kancelárie: všetci prítomní za 

Ing. Riško: dodal, že strelnica profituje počas celého roka 

Informoval o žiadostiach nových žiadateľov o prijatie za členov SPZ RgO Kysúc, väčšina 

žiadateľov sú absolventi kurzu a skúšky z poľovníctva mimo okresu trvalého pobytu. 

Hlasovanie za prijatie nových členov: všetci prítomní za 

*Zoznam žiadateľov/nových členov tvorí prílohu Zápisnice č.2 

Deň Sv. Huberta v Oščadnici-chýbajúci termín v pláne práce pre r. 2024.  



Ing. Balát: podujatie nie je plánované, býva v mesiaci október a súčasné vedenie OPK 

predpokladá ukončenie svojho pôsobenia po volebnej konferencii OPK v 9/2024 

Ing. Riško: pokiaľ je akcia v pláne práce, môže byť v gescii PZ Oščadnica 

J. Kučák: PZ Oščadnica samostatne nedokáže zastrešiť toto podujatie, ocenili by pomoc zo 

strany OPK a RgO  

K bodu 8) 

Návrh na uznesenie predložil predseda návrhovej komisie JUDr. Ján Macura. 

*Uznesenie tvorí prílohu Zápisnice č.3 

K bodu 9) 

V závere predseda RgO poďakoval prítomným delegátom za účasť a bohaté diskusné 

príspevky. Poprial do sezóny veľa zdravia a úspechov. Pripomenul zváženie spomínaného 

riešenia zlepšenia zdravotného stavu zveri.  

 

Zápisnicu zapísala: Ing. Erika Rovňaniková 

 

 

 

  

 


